

Marcel Caron, John Edwin Hodgetts, Allen Thomas Lambert and Oliver Gerald Stoner Commissioners under Part I of the *Inquiries Act* to inquire into and report on financial organization and accountability in the Government of Canada (*Mr. Allen Thomas Lambert, Chairman*).

Revised Capital Budgets of the Cape Breton Development Corporation for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to sections 21 and 26 of the *Cape Breton Development Corporation Act*, Chapter C-13, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-2025, dated August 5, 1976, approving same.

Capital Budgets of the Cape Breton Development Corporation for the fiscal year ending March 31, 1977, pursuant to sections 21 and 26 of the *Cape Breton Development Corporation Act*, Chapter C-13, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-2027, dated August 5, 1976, approving same.

Statement showing Classification of Loans in Canadian Currency of the Chartered Banks of Canada as at September 30, 1976, pursuant to section 119(1) of the *Bank Act*, Chapter B-1, R.S.C., 1970.

Copy of letter to the President of the Treasury Board from H. Marcel Caron, C.A., relating to his situation vis-à-vis the Royal Commission of Inquiry on Financial Organization and Accountability in the Government of Canada, dated November 25, 1976. (English text).

Copies of Orders of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting certain compensation plans, as follows:

1. The Essex County Board of Education and the group of its secondary school teachers represented by the Ontario Secondary School Teachers Federation District 34. Order dated November 23, 1976.
2. MacMillan Bloedel (Alberni) Ltd., and the group of its employees represented by the Office and Technical Employees Union Local 15. Order dated November 22, 1976.

Copies of letters relating to the invoicing practices of Polysar International S.A., a Swiss subsidiary of Polymer Corporation Limited, from—

- (1) the Auditor General of Canada to the Prime Minister of Canada, dated March 22, 1973;
- (2) the Correspondence Secretary of the Prime Minister of Canada to the Auditor General of Canada, dated March 26, 1973; and
- (3) the Prime Minister of Canada to the President of the Treasury Board, dated March 27, 1973. (English text).

Supplementary Estimates (C) for the fiscal year ending March 31, 1977.

Report of the Postmaster General respecting Olympic coins for the period ending September 30, 1976, pursuant to sections 13(2) and 13(3) of the *Olympic (1976) Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1973-74.

Caron, John Edwin Hodgetts, Allen Thomas Lambert et Oliver Gerald Stoner commissaires en vertu de la Partie I de la *Loi sur les enquêtes* aux fins d'examiner et de faire rapport sur l'organisation financière et l'imputabilité au sein du Gouvernement du Canada (*M. Allen Thomas Lambert, président*).

Budgets d'investissement révisés de la Société de développement du Cap-Breton pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément aux articles 21 et 26 de la *Société de développement du Cap-Breton*, chapitre C-13, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1976-2025, en date du 5 août 1976, approuvant lesdits budgets.

Budgets d'établissement de la Société de développement du Cap-Breton pour l'année financière close le 31 mars 1977, conformément aux articles 21 et 26 de la *Loi sur la Société de développement du Cap-Breton*, chapitre C-13, S.R.C., 1970 et copie du décret C.P. 1976-2027, en date du 5 août 1976, approuvant lesdits budgets.

Relevé concernant la classification des prêts des banques à charte du Canada, en monnaie canadienne au 30 septembre 1976, conformément à l'article 119(1) de la *Loi sur les banques*, chapitre B-1, S.R.C. 1970.

Copie de la lettre de M. H. Marcel Caron, C.A., au président du Conseil du Trésor, en date du 25 novembre 1976, relative à sa situation vis-à-vis la Commission royale d'enquête sur l'organisation financière et l'imputabilité au sein du gouvernement du Canada. (texte anglais).

Copies d'Ordonnances du bureau du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant certains régimes de rémunération, à savoir:

1. Le Conseil scolaire du comté d'Essex et le groupe de ses professeurs de l'enseignement secondaire représenté par l'*Ontario Secondary School Teachers Federation District 34*. Ordonnance en date du 23 novembre 1976.
2. *MacMillan Bloedel (Alberni) Ltd.*, et le groupe de ses employés représenté par le «syndicat des techniciens et employés de bureau» (*Office and Technical Employees Union*), section 15. Ordonnance en date du 22 novembre 1976.

Copies de lettres relatives aux méthodes de facturation de Polysar International S.A., filiale suisse de la Société Polymar Limitée, adressées par:

- (1) l'Auditeur général du Canada, en date du 22 mars 1973,
- (2) le secrétaire préposé à la correspondance du Premier ministre du Canada à l'Auditeur général du Canada, en date du 26 mars 1973, et,
- (3) le Premier ministre du Canada au président du Conseil du Trésor en date du 27 mars 1973. (texte anglais).

Budget supplémentaire (C) pour l'année financière close le 31 mars 1977.

Rapport du ministre des Postes concernant les pièces olympiques pour la période se terminant le 30 septembre 1976, conformément aux articles 13(2) et 13(3) de la *Loi sur les*